
Referat(eller det, der ligner) fra bestyrelsesmøde 6.okt. 2022

Som jeg forstod på formanden, så er det vist sidste gang, referatet læses op
ved mødets start. Men så må vi forsigtigt spørge, om der er nogen, der har 
bemærkninger til referatet

Det var en næste umulig opgave for den stakkels sekretær at ”referat-
følge” den udsendte dagsorden, så det opgav jeg og prøver med nogle 
stikord til den ellers livlige og positive debat om mange ting, vist nok 
under SIDEN SIDST OG FORMANDEN ORIENTERER!

1. Evalueringsmøde om Sct.Hans Aften bliver først i januar, hvor der 
også skal laves en drejebog for dette arrangement.

2. Snarligt møde med bl.a. Breno og Carsten om at få lavet et såkaldt 
ÅRSHJUL over erhversforeningens og borgerforeningens aktiviteter

3. Det er sikkert, at opera arrangementet kommer igen i 2023
4. Mobilpay vil nu blive realiseret fra november.
5. Rebcca og Mai Britt mødes 22/10 for at snakke om de 

arbejdsgrupper, man påtænker at nedsætte (tilflytterpakken, 
digitalisering, synlighed). Disse punkter behandles på det kommende
bestyrelsesmøde torsdag b3.nov.

6. Halloween den 22.okt. Mai Britt laver græskarsuppe (hvor 
meget/15-20l?). Sælges fra Hyttens madvogn på torvet. 
Bestyrelsesmedlemmer er velkomne til at hjælpe her. 
Erhvervsforeningen står for resten af arrangementet.

7. JULEN Hjertevennerne pynter op på torvet og måske på byparken, 
juletræ på 6m på scenen, Bernt har set på lys, som vist nok skal 
fornyes. Brug af timere selvfølgelig. Tænding fra kl. 18.00-22.00 fra 
første søndag i advent. De hvide træer fra julemarked bliver også 
brugt til at forbinde havnen op gennem Toldbodgade til Torvet. 

8. Hvor skal der sælges juletræer? Vist mest stemning for Torvet, 
hvilket gir' aktivitet her

9. Hjerternes fest med julemand mm. Hjertevennerne?
10. Evt julefotografering?
11. ANSØGNINGER: Maria Drøscher 2000kr. Til Halloween       
12. arrangement.
13. EVT: Så var der vist ikke mere at snakke om
14. Næste bestyrelsesmøde i Bodilsker torsdag 3.nov. kl. 19.oo
15. MVH/ Sekretæren


